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 18.00שעה  27/08/2024פרוטוקול מליאת המועצה לא מן המניין מיום שלישי 

 
 נוכחים:

 ראש המועצה  –קאיד אבו מעמר 
 חבר המועצה –סוילם עמראני 

 חבר המועצה –מוצלח אלעזאזמה 
 חבר המועצה –מוסטפה אבו רגאל 

 חבר המועצה –ג'ברין אבו תקפה 
 חברה המועצה –נהאד אל תראבין 

 חבר המועצה –סלאמה אבו תקפה 
 חבר המועצה –עבדאללה אלחמאמדה 

 חבר המועצה –באסם אבו עגינה 
 נעדרים:

 חבר המועצה –נסים ג'רגאוי 
 חבר המועצה –ראמי אבו עמרה 

 :אורחים
 יועמ"ש –ג'מאל אבן חמאד 

 גזבר המועצה –עודה אבו סריחאן 
 
 

 על הסדר היום:
 המועצה..עדכונים של ראש 1
 .5.29% 2025שיעור העדכון השנתי של הארנונה לשנת  – 2025.אישור צו ארנונה לשנת 2
 

 السلام عليكم ورحمة الله وبركاتهקאיד אבו מעמר: 

 برجوع ابنهم فرحان وان شاء الله الحرب تنتهي.نهنئ عائلة القاضي  

 
 עדכונים של ראש המועצה .1

 
בקשר לעדכונים אנחנו בשיא ההכנות לקראת התחלת שנת הלימודים לצערי יש  – קאיד אבו מעמר

 .חבלות במזגנים וכו'
 .אין מקום לגנים חדשים  א'אנחנו נלחמים על השטחים הציבורים למשל בשכונה 

 אני מקווה שבעתיד כולנו ביחד נתגבר על החבלות, מה שקרה בשכ' ה' חבלה בגן.
 רעונות הייתה בדיקה.יוגיית המתנ"ס זה לא סוד יש געוד עדכון שכולם ישמעו את זה ס

ההורים לא משלמים  ,יה השניהיוהסוג ,  עובדים ואין תקנים 12שיש בעיה במעון יום יש  ,ברסתמ
יש  , מקור תקציבי יהיה קיצוץ העסקה ללא תקן וללאכל , ניים יהחלטת בקיבלנו השתתפות , לכן 

 לרשום את הילדים.לנו הרבה ילדים אבל ההורים צריכים 
 כמה ילדים בכל כיתה? –סוילם עמראנה 

 זה תלוי בגילאים. –קאיד אבו מעמר 
לחץ אצלנו , לגבי הגנים עד עכשיו  השיהיצופה ואדי אלנעם אבל אני וגם השנה נפתח ביה"ס חדש ב

 אין שינוי וגם חושבים על שכירות של מבנים לצרכי החינוך, עודה יתייחס לצו ארנונה.
 
 .%5.29 2025שיעור העדכון השנתי של הארנונה לשנת  – 2025אישור צו ארנונה לשנת . 2
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שהו חדש, כל שנה מפרסם משרד הפנים את שיעור מ אנחנו לא מביאים – עודה אבו סריחאן
עד שהערתם לנו מליאת המועצה, אישור ל הביאנו הנושא, אנחנו כל הזמן האטומטי האעלהה

 ולכן הנושא מובא לישיבת היום.א מן המניין , שלמליאה יש להעביר ללאחרונה שאת נושא זה 
 

 5.29%בהתחלה דובר שברמה הארצית סביב שיעור העלאת הארנונה, כל מיני הצעות  עלו לאחרונה
לא יהיו שינוי בהנחיות משרד אם ו 01/25יבוצע רק בחודש שיהיה ברור לכם אישורכם  .זה הרבה

נעלה אנו , בשיעור פחות יותרבמידה והוחלט שמעלים , 5.29% העלאההפנים אנו נעבוד לפי שיעור 
 מליאת המועצה .ידיעת לנביא את זה  ,ואם יהיה שינוי אחר  , מהבהתא
לפי כל שנה צו הארנונה בומאז אנחנו מעלים ,  מינימליהתעריף ה אנו עובדים לפי  1993משנת 
 .₪ 38שזה בערך האוטומטי, מגורים כיום זה האחוז 

 
 העסקי או המגורים? זה – מוסטפה אבו רגאל
 מגורים. – עודה אבו סריחאן
 ארנונה היא עבור שירותים.ה – נהאד אל תראבין

 ולא קשור לשירותים.על נכס הארנונה היא מס  – עודה אבו סריחאן
רק באישור ייעשה ספקת פחים ,וזה א עלותהוסיף לארנונה משל לאני אסור לי ל – קאיד אבו מעמר

 התושב בלבד.  והסכמת
אנחנו מצפים מהמועצה לבקש הורדה בתעריף  ,מצב במדינההבגלל  – עבדאללה אלחמאמדה

 הארנונה.
אבל אנחנו  ,אז כן יש אפשרות לבקש הקלה ,אם היינו במחיר המקסימלי –חאן עודה אבו סרי

 במינימום לכן לא מאשרים.
אנחנו ביקשנו יחד עם כל ראשי הרשויות פגישה במשרד הפנים בכדי לבדוק את  – קאיד אבו מעמר

 .ץצוהכל ק התגבוראיזון, מענק המענקי בהקיצוצים שנעשו 
 בארנונה .להקטין רוצה להוסיף במקום לקחת  אתה – יןאל תראב דנהא

 אנחנו במינימום ולא הגענו למקסימום. – קאיד אבו מעמר
 .%5.29לא אנחנו בחרנו  – עודה אבו סריחאן
 כן יעבור. %5.29זה – באסם אבו עגינה
, ואם משרד הפנים יחליט פחות נתנהג %5.29 -האישור הינו להעלות הצו ב – קאיד אבו מעמר

 בהתאמה.
 מי בעד.

 
 נמנעו. 1מתנגדים ,  3בעד,  5
 

 רשם:
 סלימאן אבו רמשה

 המועצה מנכ"ל
 מאשר:

 קאיד אבו מעמר
 המועצה ראש

 
 

 העתקים:
 גזבר המעצה –עודה אבו סריחאן 

 מבקר המועצה –אברהים ג'רגאוי 
 יועמ"ש –עו"ד ג'מאל אבן חמאד 

 תיק מליאה
 12-0824-סלימאן 


